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Nacka naturvårdsråd  

Mötesdatum: 2013-09-09,  kl 16.30-18.30 

Plats: Nacka stadshus, Björknäs, plan -1 

Kallade: Se bifogad lista 

  

Nr Dagordning Ansvarig 

1 Föregående minnesanteckningar till handlingarna 
 

Mats Gerdau 

2 Lägesbeskrivning angående tunnelbana och 
Kvarnholmsförbindelsen 

Yussuf  Hassen 
 

3 Markförläggning av ledningar i Nacka kommun Johan Håkansson 

4 Lägesrapport naturreservaten mm 
- Skuruparken 
- Kärrtorp Velamsund 
- Rensättra-Ramsmora 
- Skötselplan för Strålsjön-Erstaviks naturreservat 
- Restaurering av Rudsjön 

Liselott Eriksson 
Roger Grönwall 
Nina Carlsson 
 

5 Viltvårdsplanen Liselott Eriksson 

6 Kort info om Skutviken A-C Rudström 

7 Övriga frågor 
- upprensning av cykelvägar 
- snötippning 

A-C Rudström 

8 Nästa möte Mats Gerdau 
  
Inkomna frågor kopplat till dagordningen bifogas i bilaga 
 
Välkomna 
Mats Gerdau 
Naturvårdsrådets ordförande 
 
 
Naturvårdsrådet har till uppgift att övergripande samarbeta med naturskyddsföreningarna, sjörestaurerings- 
grupperna och liknande föreningar i Nacka. I rådet ingår ordföranden, förste vice ordföranden och andre vice 
ordföranden i Naturreservatsnämnden respektive kommunstyrelsen. Presidiet i kommunstyrelsen utgör på 
motsvarande poster presidium i naturvårdsrådet. Rådet består i övrigt av representanter för i stycket ovan 
angivna föreningar i den omfattning som presidiet bestämmer.     
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Bilaga 
Inkomna förslag från deltagande föreningar 
 
 
Lägesbeskrivning naturreservat mm 

Naturreservatsnämnden kommer att handlägga restaurering av Rudsjön. Vilka 
förutsättningar för att det blir en restaurering relativt snart?  
(Boo Miljö- och Naturvänner) 

 
Kärrtorp Velamsunds naturreservat, vad har hänt sen senaste mötet? 
Har några åtgärder utförts, av de förslag som togs upp på det senaste mötet  
(Boo Fiskevårdsområdesförening) 
 
Naturreservatsnämnden arbetar med ta fram handlingar för det kommande 
naturreservatet Rensättra-Ramsmora, vari även Sågsjön ingår. Finns det tankar om 
att ta in Sågsjöbäcken, Näckdjupet och Wiboms tomter  i naturreservatet?  
(Boo Miljö- och Naturvänner) 

 
Översyn av skötselplan för Strålsjön- Erstaviks naturreservat. Området utgörs till 
stor del av sandbarrskog där störning av marktäcket skulle gynna många arter 
knutna till sandblottor. Sådan störning av markskiktet förefaller dock inte tillåtas 
enligt skötselplanen.  
(Naturskyddsföreningen) 
 
Lägesrapport Skuruparken.  
(Skuruparkens vänner) 

 
Markförläggningar av ledningar 

Markförläggningen av 130 kV ledningar i Nacka kommun med anslutning till 
Lidingö kommun via sjökabel är ute på samråd, ett projekt som berör Skarpnäs 
blivande naturreservat. Även Boo Energi har luftledningar som   kommer att 
markförläggas. Är det möjligt att få en översikt över ett "före och efter"-scenario, 
 det är många ledningar som korsar Skarpnäs och svårt att få helheten klar för sig. 
Samtidigt vill vi höra om något är beslutat om ev markförläggning av 
luftledningarna i Tollare.  
(Boo Miljö- och Naturvänner) 

 
Naturvårdsplan 

Nacka kommun avser ta fram en naturvårdsplan. Hur kommer det arbetet att läggas 
upp och hur ser tidplanen ut?  
(Boo Miljö- och Naturvänner) 
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Skutviken 

Det har föreslagits att bygga ut verksamheten vid Skutviken, beläget inom Skogsö 
naturreservat för att få plats för betydligt fler båtar. Detta skulle leda till att betydligt 
fler vill parkera sina bilar nära båtplatsen. Hur ska detta lösas? Idag finns även inom 
nuvarande varvsområde vassområden. Hur kommer fiskens lek- och 
uppväxtområden att påverkas av utbyggnaden?  
(Nacka Miljövårdsråd) 

 
Upprensning av cykelvägar 

På många platser i Nacka sticker växtlighet ut över cykelvägar och många andra 
hinder som kan avlägnas förekommer. Även om fastighetsägare har en skyldighet att 
se till att avlägna hinder i anslutning till sin fastighet är det viktigt att kommunen ser 
till att detta blir gjort. Hur hanterar kommunen detta?  
(Nacka Miljövårdsråd) 
 

Snötippning 
Snö från vägbanor m.m. är att betrakta som avfall. Var avser kommunen att tippa 
och deponera snö? Vi är bl.a. oroade för att detta kan komma att ske i reservat och 
annan naturmark.  
(Nacka Miljövårdsråd) 
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Sändlista: 
 
Föreningar 
Naturskyddsföreningen i Nacka 
Saltsjöbadens Naturskyddsförening 
Boo Miljö och Naturvänner 
Nacka Miljövårdsråd 
Aktionsgruppen Rädda Skuruparken 
Ältasjöns Fiskevårdsområdesförening 
Boo Fiskevårdsområdesförening 
Saltsjöbadens Fiskevårdsförening 
Svenska Naturskyddsföreningens Länsförbund 
Föreningen Rädda Ältasjön 
 
Naturvårdsrådet 
KS   Mats Gerdau (M) 
KS   Stefan Saläng (FP) 
KS   Khashayar Farmanbar (S) 
NRV.. Peter Zethreus (M) 
NRV.. Björn Strehlenert (C) 
NRV.. Gudrun Hubendick (MP) 
 
Tjänstemän 
Åsa Engwall Natur- och fritidsdirektör 
Ann-Christin Rudström samordnings och utvecklingsenheten 
Roger Grönwall Parkchef 
Liselott Eriksson Natur- och friluftsstrateg 
Heidi Swahn Sekreterare 
 
För kännedom 
MSN   Cathrin Bergenstråhle (M) 
MSN.. Leif Holmberg (C) 
MSN.. Kaj Nyman (S) 
TN   Gunilla Grudevall-Steen (FP) 
TN     Eva Närvä-Eickenrodt (M) 
TN   Per Chrisander (MP) 
Andreas Totschnig 
Elisabet Rosell 
Birgitta Held-Paulie 
Magnus Rothman 
Lina Malm 
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